



Foto: XXX

RIB-ROOF Metalldachsystem
RIB-ROOF Metal Roofing System

Material
Material

Fläche
Area

RIB-ROOF Evolution
RIB-ROOF Evolution

Aluminium 1,0 mm, RAL 9007
Aluminum 1.0 mm, RAL 9007

1.950 m² Dach
1,950 sqm roof

2018 Sporthalle Mintraching

Deutschland
Germany

Im Jahre 2018 eröffnet die neue Sporthalle in der Gemeinde Mintraching seine Tore. Das Gebäude umfasst neben der großen, neuen 2,5-fach-Halle auch ein Multifunktionsraum, Umkleiden, Technik- und Geräteräume und eine Tribüne für bis zu 199 Zuschauer.

Die Sporthalle wurde auf einer Fläche von 1.950 m² mit RIB-ROOF Evolution in der Farbe Graualuminium mit Gründachaufbau bedeckt. Das Gründach besteht aus einem Drainage-System mit Wasserspeicherung, einer Vlies-Trennlage, einer Wachstumsmatte aus bindemittelfreier Steinwolle und einer vorkultivierten Vegetationsschicht. Dieses Gründachsystem wurde speziell für eine einfache Verlegung auf RIB-ROOF mit flacher Dachneigung, wie bei diesem Sporthallendach konzipiert. Mit unseren Komplettlösungen für begrünte Dächer gehen wir den richtigen Weg zu mehr Verantwortlichkeit für Ökologie und Ökonomie.

Quelle: www.mittelbayerische.de

Architekt
Architect

Dipl.-Ing. (FH) Dieter Brüggemann, Wildpoldsried

RIB-ROOF Fachverleger
RIB-ROOF specialized contractor

Spenglerhandwerk Heinz Pfeffer, Regen

Bauherr
Building owner

Gemeinde Mintraching, Mintraching

Sports Hall Mintraching

In 2018, the new sports hall in the town of Mintraching opens its doors. The building comprises apart from the large, new 2.5-fold hall also a multifunctional room, changing rooms, technology and equipment rooms and a tribune for up to 199 spectators.

The sports hall was constructed on an area of 1,950 m² with RIB-ROOF Evolution, covered with green roof structure in grey aluminium. The green roof consists of a drainage system with water storage, a fleece separating layer, a growth mat made of binder-free rock wool and a pre-cultivated vegetation layer. This green roof system was specially designed for easy installation on RIB-ROOF with flat roof slope, like with this sports hall roof. With our complete solutions for green roofs, we are taking the right path towards greater responsibility for ecology and economy.

source: www.mittelbayerische.de



Foto: XXX

Zambelli RIB-ROOF GmbH & Co. KG phone +49 99 31 8 95 90 - 0
Hans-Sachs-Straße 3 + 5 fax +49 99 31 8 95 90 - 49
94569 Stephansposching e-mail rib-roof@zambelli.de
GERMANY www zambelli.com

zambelli

EINFACH FUNKTIONELL BEDACHT